
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

Faluortens biodlarförening 

Protokoll styrelsemöte 

 

Dag:  torsdagen den 11 januari 2024 

Plats:  Via Jitsi 

Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 

  Anna Brorsson, sekreterare 

  Kenneth Lehto, kassör. §§ 1-6 

  Torbjörn Pettersson, ledamot 

David Isaksson, ledamot, §§ 4-8 

Raymond Nykvist, ledamot 

 

Gunilla Streijffert, valberedningen 

Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 

 

Frånvarande: Svante Nordlander 

 

 

§ 1  Mötets öppnande 

 

Christoph öppnar mötet.   

a) Närvaro 

Närvaro noterades. 

b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 

Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 

sekreterare. 

c) Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkände dagordningen och fann att mötet var 

vederbörligen utlyst. 

d) Protokolljusterare 

Torbjörn och Raymond valdes till att justera mötesprotokollet. 
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§ 2 Föregående protokoll 

Protokollet godkännes och lades till handlingarna. 

 

Protokollet ligger på föreningens hemsida. 

 

  

§ 3 Temakvällar i samarbete med Studieförbundet 

Vuxenskolan 

Jerk informerade om kommande temakvällar. 

 

Temakvällarna kommer att genomföras i Vuxenskolans 

lokaler, Åsgatan 59, Falun kl 18:00-21:00. 

 

6 februari tema: Blomningskalendern , ansvarig: Svante 

20 februari tema: Stödfodring o metabolism, ansvarig: Jerk 

 

Inbjudan har mailats ut och redan nu är 12 anmälda. Anmälan 

görs av deltagarna själva i Vuxenskolans system. 

 

Föreningen står för fika med smörgås. 

 

Jerk har gått Vuxenskolans digitala kurs för cirkelansvariga. 

 

§ 4 Tider bigårdsmöten  

Christoph informerade om sommarens tre bigårdsmöten. 

 

Lördagen den 8 juni hos Christoph i Aspeboda 

Tema: enkel drottningsodling. 

 Christoph föreslår att mötet arrangera som ett ”över-gränsen-

möte” med Tuna-Borlänge Biodlarförening. 

 

Lördagen den 6 juli, mötet inleds hos Jan-Erik Böhlmark för 

att sedan fortsätta hos Bitte Wärmström 

Tema: Pollenhantering 

Vid mötet kan Jerk visa hur man gör egen pollenmat och olika 

pollenfällor. 

 

Lördagen den 24 augusti hos Gösta Edström 

Tema honungsberedning och ympning samt invintring 
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Ev kommer distriktet att hålla en temadag i år. Vid temadagen 

kan Faluortens biodlarförening hjälpa till för att bidra till 

föreningsnytta i Dalarna. Styrelsen föreslår att träffen hålls i 

maj. 

 

Beslutas att Tuna-Borlänge biodlarförening bjuds in till 

bigårdsmötet den 8 juni. 

 

§ 5  Uppdatering inför distriktets årsmöte den 10 februari 

Christoph informerade om status inför distriktets kommande 

årsmöte. 

Fem ombud från Faluortens biodlarförening kommer att delta 

vid mötet. 

 

§ 6 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte hålls tisdagen den 12 mars kl 19:00 via 

Jitsi. 

Vid mötet kommer bl a distriktets årsmöte summeras, 

temakvällarna utvärderas och kommande aktiviteter planeras. 

 

§ 7 Övrigt 

a) Inbetalning medlemsavgifter 2024 

Anna redogör för de som ännu ej betalt för 2024. Flera har 

ännu inte betalt tillägget avseende föreningens avgift för 

familjemedlemmar. Anna har skickat ut påminnelser till de 

som ännu ej betalt. Christoph kontaktar de som inte betalt 

om ett par veckor. 

 

b) Träff för utbildningssamordnare i Skänninge 

Gunilla berättade om den träff som hållits i Skänninge. 

 

c) Hemsida för bihälsa 

Christoph berättade att en sida för bihälsa ska lanseras. 

 

d) Nybörjarkurs 

Anna informerade om att intresset för att gå nybörjarkurs i 

år är litet. Troligen kommer där för ingen kurs att hållas i 

år. 
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Diskuterades ev trend med minskat intresse för att gå 

kurs. 

Diskuterades för- och nackdelar i att hålla kurs i egen regi 

alternativt tillsammans med Studieförbundet Vuxenskolan. 

 

e) Bidag – öppen bigård 

Diskuterades en ev gemensam bidag med öppen bigård 

hos föreningarnas medlemmar.  

 

§ 8  Avslutning 

Mötet avslutas. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Anna Brorsson 

 

Justeras: 

 

Torbjörn Pettersson   Raymond Nykvist 
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Faluortens biodlarförening 


Protokoll styrelsemöte 


 


Dag:  torsdagen den 11 januari 2024 


Plats:  Via Jitsi 


Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 


  Anna Brorsson, sekreterare 


  Kenneth Lehto, kassör. §§ 1-6 


  Torbjörn Pettersson, ledamot 


David Isaksson, ledamot, §§ 4-8 


Raymond Nykvist, ledamot 


 


Gunilla Streijffert, valberedningen 


Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 


 


Frånvarande: Svante Nordlander 


 


 


§ 1  Mötets öppnande 


 


Christoph öppnar mötet.   


a) Närvaro 


Närvaro noterades. 


b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 


Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 


sekreterare. 


c) Fastställande av dagordning 


Styrelsen godkände dagordningen och fann att mötet var 


vederbörligen utlyst. 


d) Protokolljusterare 


Torbjörn och Raymond valdes till att justera mötesprotokollet. 







   


 


 


§ 2 Föregående protokoll 


Protokollet godkännes och lades till handlingarna. 


 


Protokollet ligger på föreningens hemsida. 


 


  


§ 3 Temakvällar i samarbete med Studieförbundet 


Vuxenskolan 


Jerk informerade om kommande temakvällar. 


 


Temakvällarna kommer att genomföras i Vuxenskolans 


lokaler, Åsgatan 59, Falun kl 18:00-21:00. 


 


6 februari tema: Blomningskalendern , ansvarig: Svante 


20 februari tema: Stödfodring o metabolism, ansvarig: Jerk 


 


Inbjudan har mailats ut och redan nu är 12 anmälda. Anmälan 


görs av deltagarna själva i Vuxenskolans system. 


 


Föreningen står för fika med smörgås. 


 


Jerk har gått Vuxenskolans digitala kurs för cirkelansvariga. 


 


§ 4 Tider bigårdsmöten  


Christoph informerade om sommarens tre bigårdsmöten. 


 


Lördagen den 8 juni hos Christoph i Aspeboda 


Tema: enkel drottningsodling. 


 Christoph föreslår att mötet arrangera som ett ”över-gränsen-


möte” med Tuna-Borlänge Biodlarförening. 


 


Lördagen den 6 juli, mötet inleds hos Jan-Erik Böhlmark för 


att sedan fortsätta hos Bitte Wärmström 


Tema: Pollenhantering 


Vid mötet kan Jerk visa hur man gör egen pollenmat och olika 


pollenfällor. 


 


Lördagen den 24 augusti hos Gösta Edström 


Tema honungsberedning och ympning samt invintring 


 







   


 


Ev kommer distriktet att hålla en temadag i år. Vid temadagen 


kan Faluortens biodlarförening hjälpa till för att bidra till 


föreningsnytta i Dalarna. Styrelsen föreslår att träffen hålls i 


maj. 


 


Beslutas att Tuna-Borlänge biodlarförening bjuds in till 


bigårdsmötet den 8 juni. 


 


§ 5  Uppdatering inför distriktets årsmöte den 10 februari 


Christoph informerade om status inför distriktets kommande 


årsmöte. 


Fem ombud från Faluortens biodlarförening kommer att delta 


vid mötet. 


 


§ 6 Nästa styrelsemöte 


Nästa styrelsemöte hålls tisdagen den 12 mars kl 19:00 via 


Jitsi. 


Vid mötet kommer bl a distriktets årsmöte summeras, 


temakvällarna utvärderas och kommande aktiviteter planeras. 


 


§ 7 Övrigt 


a) Inbetalning medlemsavgifter 2024 


Anna redogör för de som ännu ej betalt för 2024. Flera har 


ännu inte betalt tillägget avseende föreningens avgift för 


familjemedlemmar. Anna har skickat ut påminnelser till de 


som ännu ej betalt. Christoph kontaktar de som inte betalt 


om ett par veckor. 


 


b) Träff för utbildningssamordnare i Skänninge 


Gunilla berättade om den träff som hållits i Skänninge. 


 


c) Hemsida för bihälsa 


Christoph berättade att en sida för bihälsa ska lanseras. 


 


d) Nybörjarkurs 


Anna informerade om att intresset för att gå nybörjarkurs i 


år är litet. Troligen kommer där för ingen kurs att hållas i 


år. 







   


 


 


Diskuterades ev trend med minskat intresse för att gå 


kurs. 


Diskuterades för- och nackdelar i att hålla kurs i egen regi 


alternativt tillsammans med Studieförbundet Vuxenskolan. 


 


e) Bidag – öppen bigård 


Diskuterades en ev gemensam bidag med öppen bigård 


hos föreningarnas medlemmar.  


 


§ 8  Avslutning 


Mötet avslutas. 


 


 


 


Vid protokollet: 


 


Anna Brorsson 


 


Justeras: 


 


Torbjörn Pettersson   Raymond Nykvist 
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